
ONTWERP BEGROTING
VISIE VAN DE GEMEENTERAAD 2017

Op dinsdag 1 november behandelt de gemeenteraad de ontwerp 
programmabegroting 2017. Op 8 november neemt de raad een besluit. 

Fractie D66: Ineke Bastiaans, Kees de Zeeuw, Floris Schoots (foto: Jurgen van Hoof)

Wat vinden de politieke partijen van 
de begroting?
Op de volgende pagina’s leest u wat de acht frac-
ties in de Waalrese gemeenteraad vinden van de 
begroting en het door het college voorgestelde 

In deze begroting vertaalde het 
college de beleidskeuzes die de 
gemeenteraad in de Kadernota 
maakte naar concrete acties met 
bijbehorende kosten. 

beleid. Ook vertellen zij u hoe Waalre zich in hun 
visie de komende jaren zou moeten ontwikkelen. 

U bent welkom bij de vergaderingen
Op 1 november en 8 november om 19.30 uur zijn 
er raadsvergaderingen. Op 1 november stellen de 
fracties vragen aan het college over de begroting. 
Als inwoner kunt u inspreken als u wilt meepraten 
over een onderwerp wat in de begroting staat. 
Informeer u over het spreekrecht op de website 
of neem contact op met griffier Wouter Ernes 
via 2282500 of griffie@waalre.nl. Op 8 novem-
ber houden de fracties algemene beschouwingen, 
debatteert de raad en neemt hij een besluit. Deze 
vergaderingen vinden plaats in de raadzaal aan 

de Laan van Diepenvoorde 8. U vindt de ont-
werp programmabegroting op de website van de 
gemeenteraad via de vergaderkalender onder de 
datum 1 november. 

De ontwerp programmabegroting 
2017 samen met de meerjarenra-
mingen 2018-2020 is aan de raad 
ter vaststelling aangeboden. In de 
begroting komen de opgaven die 
in de begroting 2016 zijn genoemd 
grotendeels weer terug. Met ande-
re woorden: er is weinig nieuws 
onder de Waalrese zon.

Het college ziet een uitdaging in de opvang 
van vluchtelingen. AWB heeft bij de plannen 
voor de vestiging van een asielzoekerscen-
trum in Waalre gepleit voor de opvang van 
statushouders in plaats van de vestiging van 
een AZC en gevraagd creatief te zijn met de 
wijze waarop statushouders in Waalre kun-
nen worden gehuisvest. Inmiddels is duidelijk 
dat er veel minder vluchtelingen naar Neder-
land komen waardoor de bestaande asielzoe-
kerscentra voldoende ruimte bieden voor de 
opvang van vluchtelingen en er vooralsnog 
geen nieuwe centra nodig zijn. Het college 
begint dit nu ook in te zien en zet in op de 
huisvesting van statushouders. 

AWB: aandacht voor zorg en leefbaarheid 
Peter Oolbekkink, Jo Claessen, Tiny van Tongeren (fractie AWB)

Grip op uitgaven
Punt van zorg zijn de hoge uitgaven op het gebied 
van de transities binnen het Sociaal Domein. Zo 
heeft de jeugdzorg in 2015 veel meer geld gekost 
dan geraamd. Bij het ontbreken van specifieke 
informatie over deze kosten heeft AWB het col-
lege gevraagd meer grip te krijgen op de uitgaven 

en op de rechtmatigheid ervan. Wij zijn blij dat het 
college zegt naast het optimaliseren van de zorg 
en de keuzevrijheid voor de cliënt in zorgaanbie-
ders de inspanningen nu ook te richten op het 
meer grip krijgen op de kosten. Totaal onduidelijk 
is echter hoe men dit wil bereiken.

Huishoudelijke hulp
De uitspraak van de Centrale Raad van Beroep 
dat de eenvoudige huishoudelijke hulp moet wor-
den gezien als een Wmo-voorziening en derhalve 
niet afgeschaft had mogen worden is koren op de 
molen van AWB. AWB heeft zich destijds namelijk 
verzet tegen het afschaffen van deze eenvoudige 
huishoudelijke hulp. 

Doen wat je belooft
Bij het opstellen van de plannen voor de herinrich-
ting van de Markt in Waalre, de herontwikkeling 
’t Hazzo en omgeving, een toekomstbestendig 
winkelcentrum Den Hof en voor de herinrich-
ting Eindhovenseweg en omgeving zal AWB erop 
toezien dat ter zake genomen besluiten en geda-
ne toezeggingen worden nagekomen. Zo zal bij 
de herinrichting van de Eindhovenseweg ook de 
Traverse moeten worden betrokken en zal er bij 
’t Hazzo een ontmoetingsruimte moeten wor-
den gerealiseerd voor met name activiteiten voor 
ouderen en de wijkgebonden activiteiten. 

Een sluitende (meerjaren)begro-
ting, meer geld voor leefbaarheid, 
meer duurzaamheid en meer bur-
gerparticipatie. D66 is trots dat 
onze coalitie het ambitieuze pro-
gramma waar wij in 2014 mee 
begonnen succesvol uitvoert.

Waalre heeft de financiën op orde. Ondanks 
de ook in 2017 forse bezuinigingen van dit 
VVD-PvdA kabinet. Door slim te hervormen 
lukt het om zonder ingrijpende bezuinigingen 
Waalre financieel gezond te houden en zelfs 
te investeren in onze mooie woongemeente.

Lokale initiatieven en minder regels
Op initiatief van D66 komt er meer geld 
beschikbaar voor leefbaarheid. In 2017 zal dat 
worden geïnvesteerd in speelvoorzieningen 
voor onze jeugd. Op basis van de uitkomsten 
van een lopend onderzoek wordt het aan 
buurtinitiatieven besteed.
Duurzaamheid blijft een belangrijk thema. In 
2016 heeft de gemeenteraad een strategische 
duurzaamheidagenda vastgesteld. De eerste 

D66: Meer leefbaarheid en niet bezuinigen op zorg
Kees de Zeeuw (fractievoorzitter)

resultaten zijn al zichtbaar. Het experiment met de 
afvalfiets waarmee in de Voldijn nu twee keer per 
week afval wordt opgehaald, de zonnepanelen op 
gemeentelijke gebouwen en het nieuwe gemeen-
tehuis dat als eerste ‘nul op de meter’ gemeente-
huis eind 2017 klaar is. 
In 2017 is Waalre één van de vier pilot gemeenten 
die gaan werken aan nieuwe integrale Jeugdge-
zondheidszorg. De “één gezin gedachte” wordt 

leidend in de gezondheidszorg voor jeugd tot 18 
jaar waarbij werken vanuit de behoefte belangrij-
ker wordt dan regeltjes. 
Waalrese bestuurders zijn in de regio de ‘trekkers’ 
van duurzaamheid en bedrijventerreinen. Waar-
mee wij laten zien dat niet de omvang maar de 
bestuurskracht bepalend is. En dat zit in Waalre 
wel goed.
Het project De Kracht van Waalre wordt in 2017 

doorgezet. Samen met inwoners en organisaties 
stap voor stap werken aan een sterker en mooi-
er Waalre. De overdracht van Het Klooster aan 
Lumens en de initiatiefgroep is een voorbeeld hoe 
je kostenefficiënt lokale voorzieningen in stand 
kunt houden. 

Kwetsbare mensen
Zorg en ondersteuning aan burgers en onze jeugd 
staan in veel gemeenten onder druk. In Waalre 
wordt hier niet op bezuinigd. Dat lukt ons door te 
innoveren, slim te werken en samen met profes-
sionals, vrijwilligers en familie kwetsbare mensen 
te ondersteunen. ‘GoedvoormekaarWaalre’ is zo’n 
voorbeeld hoe een inwonersinitiatief met steun 
van onze wethouder is omgezet in een veilig digi-
taal platform voor hulpbieders en hulpvragers.
Nederland heeft eindelijk na 10 jaar (!) het 
‘VN-verdrag inzake de rechten van personen 
met een handicap’ bekrachtigd. Dit geeft meer 
mogelijkheid voor deelname van mensen met een 
beperking. D66 zal tijdens de begrotingsbehande-
ling een voorstel indienen om dit verdrag samen 
met betrokken burgers en participatieraad uit te 
werken zodat Waalre nog meer en beter leefbaar 
wordt.

Fractie AWB: Jo Claessen, Peter Oolbekkink, Tiny van Tongeren (foto: Jurgen van Hoof)

BEHANDELING PROGRAMMABEGROTING 2017
1 november 19.30 uur
Raadsvergadering: Fracties stellen vragen over begroting. 
Spreekrecht voor inwoners

8 november 19.30 uur
Raadsvergadering: Algemene Beschouwingen. Debat en besluitvorming. 
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Waalre is in beweging. Op verschil-
lende plekken wordt gebouwd en 
gaat Waalre er écht anders uitzien: 
in Aalst en in Waalre-dorp komen 
nieuwe woningen. Basisschool de 
Wilderen is bijna gereed, de bouw 
van het Bastion hotel, is van start 
gegaan en binnenkort gaat er 
gewerkt worden aan het nieuwe huis 
van de gemeente. De VVD is blij dat 
er in Waalre flink aan de weg getim-
merd wordt. “Wij zien veel enthou-
siasme voor de toekomst! We zullen 
heel blij zijn wanneer ondernemers 
en eigenaren van de winkels op Den 
Hof met plannen komen waaraan de 
gemeente kan meewerken. Het is 
voor ons allen belangrijk dat het win-
kelcentrum aantrekkelijk blijft, om 
als woongemeente aan de top te blij-
ven. We maken steeds duidelijker die 
keuze en dat betekent ook dat we 
ons met name moeten toeleggen op 
economische initiatieven waar inwo-
ners ook van kunnen profiteren zoals 
dagrecreatie en horeca.”

VDD: Ondernemend dorp
Enid Gremmee (fractievoorzitter) Loek Kruip en Henk Lammers (raadsleden)

De kracht van Waalre als woongemeente is 
onverminderd sterk. Jaar na jaar komt Waalre als 
Beste Brabantse gemeente uit de bus. “Waalre 
functioneert uitstekend. We zijn steeds financi-
eel gezond gebleven en in 2017 blijven we ook 
gezond. De gemeentelijke organisatie is heel com-

pact in relatie tot het aantal inwoners. Er wordt 
dus efficiënt gewerkt. De zorg is goed opgepakt. 
De mensen die wij spreken zijn ronduit positief. 
Maar wij zijn héél kritisch op de kosten. Er is 
een miljoen meer uitgegeven aan Jeugdzorg dan 
gedacht. Het College van B&W zegt steeds dat de 

informatie beperkt is en we lezen in de beleidsbe-
groting voor 2017 ook geen gerichte verandering 
van aanpak. Die zorg móet goedkoper en wel op 
overzienbare termijn, want dit is niet vol te hou-
den.”

Regelkracht
De VVD is blij met de toenemende ‘regelkracht’ 
van inwoners, bijvoorbeeld in buurten die direct 
meepraten over de inrichting van hun omge-
ving of participatieraden die invloed hebben op 
het beleid: “Als wij als gemeenteraadsleden niks 
horen, gaat het goed!” Mensen nog meer ruimte 
bieden om dingen zélf te doen staat dus hoog op 
het verlanglijstje van de VVD. “Wij willen meer 
experimenten, andere overlegstructuren, mensen 
uitdagen en in staat stellen om zelf initiatieven te 
nemen. We moeten op een andere manier gaan 
samenwerken. Onze wens is dat inwoners in 2017 
steeds vaker zelf initiatieven nemen en dan bij de 
gemeente voor ondersteuning komen. Als inwo-
ners samen écht iets willen, komen zaken van de 
grond!”

Fractie VVD: Loek Kruip, Enid Gremmée, Henk Lammers (foto: Jurgen van Hoof)

Alle kinderen verdienen dezelf-
de kansen, vindt het CDA. Ont-
wikkeling stimuleren, kansen bie-
den, problemen vroeg signaleren is 
belangrijk. Als je problemen voor 
bent, bespáár je er uiteindelijk geld 
mee. 

En dat moet. Jeugdzorg kostte vorig jaar te 
veel geld. Toen we met het Centrum voor 
Maatschappelijke Deelname (CMD) en het 
Plusteam (een team van gespecialiseerde pro-
fessionals) gestart zijn, hebben we gezegd: 
mensen moeten de zorg krijgen die ze nodig 
hebben! Dat is onze eerste prioriteit. Daar 
staat het CDA 100% achter en we zijn er 
trots op dat dit gelukt is. Want als raadsleden 
krijgen we er nauwelijks klachten over. Dit is 
voor ons best verrassend gezien de enorme 
veranderingen in de zorg. 

We moeten nu wel aan de slag om grip te 
krijgen op de kosten en kunnen natuurlijk niet 
tonnen per jaar extra blijven uitgeven. Met 
elkaar, zorgvrager, verwijzer en CMD, moeten 

CDA: Sterk samenleven
Christine Eeken (fractievoorzitter)

we gaan kijken naar wat behandelingen kosten en 
of ze het geld echt waard zijn. 

Vernieuwend besturen
Het gaat niet alleen om besparingen, maar het 
heeft voor ons ook met duurzaamheid te maken: 

bewust met onze medemensen omgaan, weten 
dat we voor elkaar van betekenis zijn en ook 
zorgen dat er voor andere dingen de komende 
jaren geld over blijft. Wij zoeken naar inspireren-
de, vernieuwende manieren van samenleven en 
van besturen. Als raadsleden én inwoners van dit 

mooie dorp zien wij in dat de gemeente sommige 
dingen wél maar andere dingen níet voor ons kan 
doen. Inwoners en gemeente moeten samenwer-
ken om dingen voor elkaar te krijgen. 

Kracht van Waalre
Dat gebeurt gelukkig steeds meer. Dat is de kracht 
van Waalre: kleinschaligheid, overzichtelijkheid en 
vooral de grote persoonlijke betrokkenheid van 
mensen bij elkaar en hun omgeving. De gemeente 
en inwoners pakken meer en meer gezamenlijk 
dingen aan en komen zo tot ándere manieren van 
samenwerken en samenleven. 

Inzet
Mensen zetten zich op veel verschillende ter-
reinen in voor wat zij belangrijk vinden. Zo zien 
we bijvoorbeeld dat in Waalre de hoeveelheid 
restafval per bewoner per jaar is afgenomen naar 
135 kilo, terwijl het landelijk gemiddelde op 205 
kilo ligt. Wij zijn blij dat we het voor elkaar 
hebben gekregen dat er in Waalre weer een  
milieustraat komt! Fractie CDA: Eduard Kerssemakers, Christine Eeken, Suzan van de Goor (foto: Anja Konings)

Waalre kan zich gaan richten op de 
toekomst. Een aantal zich jarenlang 
voortslepende projecten zijn suc-
cesvol uitgevoerd of vergevorderd. 
Zoals het fietspad over de Oude 
Spoorbaan, dat al bijna 200.000 
maal is gebruikt sinds afgelopen 
april. Zoals een nieuw gemeente-
huis, waarbij het originele Raadhuis 
Aalst-Waalre behouden blijft en 
weer een heel mooie trouwlocatie 
wordt. 
Zoals de plannen voor ’t Hazzo en 
de braakliggende terreinen erach-
ter. Allemaal zaken waar raadsle-
den van ZW14 zich hard voor heb-
ben gemaakt.

Doorgaand verkeer nee
Een belangrijk nieuw project is de herinrichting 
van de Eindhovense weg en de Traverse. Wat 
ZW14 betreft worden dit weer aantrekkelijke 
woon- en winkelstraten. Met auto’s die er te 
gast zijn en die maximaal 30 km/uur mogen 
rijden, zonder doorgaand vrachtverkeer. 

ZW14: Regeren is vooruitzien
Nan Zevenhek (fractievoorzitter)

Met veel groen en ruimte voor OV en fietsers. 
Liefst ook met buurtnatuur en buurtwater in de 
nabijheid. Dat is allemaal mogelijk doordat politici 
uit verschillende gemeentes en bestuurslagen zich 
véle jaren sámen hebben ingezet voor de zoge-
noemde Westparallel. Dat is het alternatief voor 
de huidige N69, naar verwachting gereed in 2019.

Een frisse blik
Lastige processen lagen ten grondslag aan boven-
staande projecten, met intensieve - soms heel 
vervelende - discussies tussen raadsleden en partij-
en. Daarom zou het goed zijn als Waalre in 2018 
nieuwe bestuurders krijgt. Een gemeenteraad met 
raadsleden die met een frisse blik naar elkaar en 

naar de onderwerpen kijken. Met wethouders uit 
Waalre: iedereen heeft het over de Kracht van 
Waalre. Laat die Kracht zich dan ook beschikbaar 
stellen voor het bestuur van onze mooie gemeen-
te! ZW14 biedt aan geïnteresseerden stagemoge-
lijkheden (zie www.zw14.nl) om kennis te maken 
met de politiek. De politieke kleur is niet belangrijk.

Nieuwe wethouders maken zich 
bekend
Wij vinden dat we moeten toewerken naar een 
nieuw, breed gedragen bestuur na de gemeen-
teraadsverkiezingen van 2018. Bijvoorbeeld door 
- nu al - met meerdere partijen een profiel op te 
stellen voor onze toekomstige wethouders en een 
passend selectieproces te ontwikkelen: bestuurlijk 
vernieuwend. Een kandidaat-wethouder die met 
meer partijen meedraait bij het nadenken over 
voor Waalre belangrijke items en zich bekend 
maakt bij de kiezers. Dat vereist lef: van fracties, 
politieke partijen en de potentiële kandidaat/kan-
didaten, maar dat is waar Waalre haar kracht mee 
kan laten zien! Fractie ZW14: Gerard Lammers, Nan Zevenhek

Waalre
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Tony Liebregts, fractievoorzitter 
van de PvdA, kijkt positief naar de 
begroting: “We zijn goed op weg 
een moderne gemeente te worden. 
Efficiënt en effectief onze diensten 
leveren. Inwoners doen mee in pro-
jecten, zoals rond afvalscheiding. Ze 
denken en beslissen mee over hun 
directe leefomgeving, bijvoorbeeld 
met Team Waalre, een creatieve 
aanpak met landelijke belangstel-
ling. We hebben de W100 waarin 
inwoners zich inzetten om burge-
rinitiatieven te stimuleren. Ik vind 
dat we als gemeenteraad meer aan 
die verandering kunnen bijdragen, 
bijvoorbeeld door zelf innovatie-
ver te werken, of een stimulerings-
fonds beschikbaar te stellen voor 
goede initiatieven. Te vaak denken 
we nog: dit kan niet. We moeten in 
mogelijkheden denken.” 

PvdA Waalre: Een inspirerende samenleving
Tony Liebregts (fractievoorzitter)

Die moderne gemeente moet de komende jaren 
goed gaan kijken welke zaken op lokaal niveau 
beslist en geregeld moeten worden, meent Lie-
bregts. “De wereld om ons heen verandert. We 
zijn op veel manieren nauw verbonden met de 
regio. We moeten groter gaan denken, niet meer 
alles zelf willen doen. Zaken die heel direct over 
ons gaan, moeten we zeker bij ons houden. We 
moeten dan ook samen met inwoners gaan kijken: 
wat is nou écht belangrijk voor ons in Waalre?” 

Dichtbij
Lokale thema’s ziet hij genoeg. Hij is blij dat er in 
Den Hof eindelijk energie gestoken wordt in het 
aanpakken van leegstand. “En nu het resultaat 
nog!” Op het gebied van duurzaamheid ziet hij 
veel goeds gebeuren de komende jaren. “Maar 
we hadden als raad toch gezegd dat we daar extra 
geld in gingen stoppen. Ik mis het in de begroting.” 
Er moet nu eindelijk eens werk gemaakt worden 
van meer sociale woningbouw. 
“We moeten stevige prestatieafspraken met de 
corporaties maken.” En hij vindt dat het college 
ervoor moet zorgen dat er in ieder geval één 

modern verzorgingshuis in Waalre blijft. Zodat 
mensen in hun vertrouwde omgeving kunnen blij-
ven als ze niet meer in hun eigen huis kunnen 
blijven wonen.

Erbij horen
“In deze tijd gaan we ons als inwoners breder 
verantwoordelijk voelen voor het goede leven 
in ons dorp. Om dat te kunnen moet je weten 
dat je erbij hoort in goede en in slechte tijden. 
Als bestuur én als gemeenschap moet je ervoor 
zorgen dat iedereen mee kan blijven doen, dat 
iedereen weet dat hij of zij van waarde is. Voor 
de PvdA is het daarom juist nú zo belangrijk dat 
we de sociale voorzieningen op peil houden, zoals 
betaalbare peuterspeelzaalwerk, minimabeleid, 
zorg -en participatievoorzieningen. Wij maken ons 
daar sterk voor.” 

Fractie PvdA: Tony Liebregts 
(foto: Jurgen van Hoof)

De programmabegroting 2017 
geeft een uitstekend inzicht in de 
ambities enerzijds en de financiële 
armslag anderzijds. Positief om te 
zien is dat er meer evenwicht aan 
het ontstaan is tussen uitgaven en 
inkomsten. 
Voor GroenLinks is met name 
belangrijk dat we ons richten op 
toekomstbestendigheid en duur-
zame ontwikkelingen op alle vier 
hoofdthema’s.

De vraag of de Wmo- en zorgbudgetten 
voldoende zijn, dient beantwoord te worden 
door een continue monitoring: in Waalre mag 
niemand tussen wal en schip vallen. Ook 
moet gekeken worden hoe het leveren van 
maatwerk op de zorgdossiers, zoals jeugdzorg, 
toekomstbestendig gemaakt kan worden. 

Intergratie
Waalre voelt zich terecht aangesproken om 
een verantwoorde bijdrage te leveren aan het 
huisvesten van vluchtelingen inclusief inbur-

GroenLinks: Waardevolle Duurzaamheid Waalre
René Paré (fractievoorzitter)

geren, gezondheidszorg, scholing en het middels 
werk participeren en integreren in onze samen-
leving. Wij vinden het niet te vroeg om hiervoor 
middelen te reserveren in de begroting van 2017. 
GroenLinks wil snel op basis van doordachte stra-
tegieën tot een compleet plan van aanpak komen.

Continu innoveren
Het nieuwe Huis van de Gemeente is vooral ook 
een welkome uitnodiging om het Nieuwe Werken 
binnen de context van de visie van de Kracht van 
Waalre vorm en inhoud te geven. Een innovatieve 
netwerkgemeente willen zijn is een uitdagende, 
continue opgave voor de komende decennia.

Duurzaamheid
We vinden dat de realisering van de duurzaam-
heidsagenda veel te traag verloopt en te weinig 
gecommuniceerd wordt. Beleidsvoornemens zijn 
goed, adequate realisering is beter. 
Van Waalre als bestuurlijke trekker in de regio 
merken we weinig.

Mileuzones
Het N69-dossier voor de ombouw van de Eind-
hovenseweg (na 2019) krijgt, hoewel te langzaam, 
enige vorm. GL is voorstander om niet nog jaren 
te wachten maar nu milieuzones in te voeren, o.a. 
het weren van zwaar doorgaand vrachtverkeer. 
Zie ook de notitie GL Eindhoven: “ fijn(e) stof tot 
nadenken”. 

Leefbaarheid
Ook de dossiers leegstand, centrumvisie Waal-
re dorp, maatschappelijke voorzieningen, integrale 
woonvisie, bieden voor de leefbaarheid van ons 
dorp in brede zin goede aanknopingspunten. GL 
is voorstander ook hier met meer accent het 
Nieuwe Werken te introduceren om tot breed 
gedragen en hoogwaardige voorstellen te komen.

Wat betreft het bestuur is de toekomstige Kracht: 
verbinden en krachten bundelen met open com-
municatie naar de ‘buitenwereld’. Zoals ook elders 
in het politieke landschap nodig gezien de versnip-
pering in meer en kleinere partijen. Op zoek naar 
het NIEUWE SAMEN WERKEN.

Fractie GroenLinks: René Paré 
(foto: Jurgen van Hoof)

Er gebeuren veel goede dingen in 
Waalre. Dossiers waar jaren over 
gepraat is, worden nu aangepakt. 
Maar ik vind het wel zorgelijk dat 
we precíes op nul uitkomen met 
de begroting van volgend jaar. Hij 
sluit, maar er is geen ruimte voor 
tegenvallers. Dat is niet gerust-
stellend, vooral met het oog op de 
ongrijpbaarheid van de kosten in de 
zorg. Volgend jaar moet daar dus 
stevig ingezet worden op kostenbe-
heersing.

Er zijn veel succesvolle ontwikkelingen: 
Lumens gaat in het Klooster beginnen. Wij 
mogen ons gelukkig prijzen dat het Klooster 
van maatschappelijke betekenis kan blijven. 
Niet iedereen is er blij mee, maar ik ben ver-
heugd dat de bouw van het Bastion-hotel is 
begonnen. Hopelijk gaat dat voor zowel toe-
risme als extra inkomsten zorgen. 

Knappe prestatie
De bouw van het nieuwe gemeentehuis ligt 
op koers: een knappe prestatie gezien de 
complexiteit van de aanbesteding. 

We wachten niet op de provincie maar gaan 
volgend jaar alvast mooie plannen maken voor de 
N69 en de Traverse. De proef met de afvalfiets is 
begonnen: een innovatief project met een landelij-
ke uitstraling. 

Dingen mogelijk maken
De leegstand in Den Hof wordt aangepakt: 
ik hoop op snel resultaat. Ik verwacht van de 
gemeente dat ze stimulerend zullen omgaan met 
creatieve ondernemers die wat willen. Niet alleen 
op regels en vergunningen hameren maar mee-
denken en dingen mogelijk maken. 

Creatief samenwerken
Ik zie dus een heel positieve lijn van een voortva-
rend college dat de verbinding zoekt. Natuurlijk 
moet er nog veel meer gaan gebeuren de komen-
de jaren. Zo moeten we nu snel aan de slag met 
de huisvesting van statushouders. We hebben 
vorig jaar gewacht op de eventuele vestiging van 
een AZC maar nu dat niet doorgaat, moeten we 
snel aan onze taakstelling gaan voldoen. Zeker 
gezien het feit dat de provincie ons onder (lichte) 
curatele stelt. 

Inspirerende plekken 
We moeten nog meer vernieuwende samenwer-
kingsvormen zoeken, zowel in het dorp als in de 
regio. We moeten gebruik maken van elkaars 
kracht en ideeën. Veel inwoners hebben al initi-
atieven genomen om in Waalre iets voor elkaar 
te krijgen. Of ze hebben meegedaan met een 
initiatief van de gemeente of een dorpsgenoot. De 
komende jaren zullen we dat steeds vaker gaan 
zien. Ik wil graag de Pracht noemen als een inspire-
rende plek waar ik trots op ben omdat de mensen 
daar hard werken en ervoor zorgen dat inwoners 
van Aalst elkaar kunnen blijven ontmoeten. Ook 
de opvang van ouderen in Aalst en Waalre is goed 
geregeld in eerdergenoemde Pracht en Neffe de 
kerk. Dat past bij een ‘zorgende gemeente’. 

Al met al zie ik veel vaart en kwaliteit in deze 
begroting. Waalre is goed op stoom!

NEW: Waalre is goed op stoom
Joke Beuger (fractievoorzitter)

Fractie NEW: Joke Beuger 
(foto: Heidi Wils)


